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Protokoll fört vid pensionärsrådets sammanträde 
i Hägersten-Liljeholmen 2018-09-19

Närvarande:
Ledamöter:
Gunnar Carlsson, SPF Seniorerna, Ordförande
Lars Erik Karlsson, PRO, Vice ordförande
Marianne Sundberg, PRO
Agneta Sköldstedt, PRO
Lola Carlsson, SPF Seniorerna

Ersättare:
Bertil Andersson, PRO
Birgitta Grkovic, SPF Seniorerna

Övriga närvarande:
Marja Kammouna, chef äldreomsorgen
Aminda Sörhus, sekreterare
Linda Palo, Avdelningschef
Robert Lilja, Parkingenjör

Förhinder:
Birgitta Airas, SPF Seniorerna
Kerstin Svenson, SKPF Pensionärerna

Tidpunkt:
19 september 2018

Plats:
Telefonvägen 30, plan 9 
Besöksrum 1

§ 1 Sammanträdets öppnande och godkännande av 
dagordningen
Ordförande öppnade mötet och dagordningen godkändes.

§ 2 Val av justerare
Lola Carlsson valdes att justera protokollet jämte ordförande.
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§ 3 Besök av Linda Palo, avdelningschef och Robert Lilja, 
parkingenjör från Samhällsplaneringsavdelningen

Krausparken
Rådet förmedlade, på ett tidigare möte, en bra kontakt för arbetet med 
parkens utegym. En första förundersökning har tagits fram. I förslaget 
har man arbetat med att skapa tydliga entréer till parken. Förslaget 
innebär också att förstärka och förbättra framkomligheten och skapa 
sittplatser och mötesplatser utan att förlora parkens nuvarande fördelar. 
Nästa steg är att besluta vilken del av parken som ska göras först och 
sedan ska man beställa detaljprojektering. Länk till svaren på enkäten.

Toaletten i Sannadalsparken
Toaletten är inrymd i Öppna förskolan och ungdomsgårdens lokaler 
från 2013. Fastighetskontoret äger lokalerna och sköter om dem.  
Toaletten är numera låst pga. skadegörelse.

Boulebanan i Aspuddsparken
Parkingenjör har besökt och avvägt platsen. Mätningen visar att den är 
rak. Möblerna går inte att flytta eftersom att trädens rötter då tar skada. 
Rådet lämnar en kontakt till bouleansvarige i en förening till 
samhällsplaneringsavdelningen för fortsatt kontakt i ärendet.

Ombyggnad Axelsbergs centrum
Gångtunneln är helt överlägset ett övergångsställe i säkerhetssynpunkt 
anser rådet och otryggheten i tunneln är obefintlig. Diskussion kring 
orsaken till nivåförändringarna i förslaget. Rådet informeras om 
möjligheten att lämna synpunkter på en detaljplan. Länk till ärendet.

§ 4 Anmälan av protokoll
Pensionärsrådet har tagit del av följande:

Protokoll

Protokoll från pensionärsrådet 2018-08-22

Protokoll från funktionshinderrådet 2018-08-23

Hägersten-Liljeholmen stadsdelsnämnd, 2018-08-30

Kommunstyrelsens pensionärsråd 2018-09-11
Rådet påpekar återigen att man önskar ett fylligare protokoll från KPR. 

Handlingar
Balanslista

Årshjul.

http://www.stockholm.se/-/Nyheter/Park-natur-och-friluftsliv/HL_Manga-svar-pa-enkat-om-Krausparken-i-Malarhojden/
http://insynsbk.stockholm.se/Byggochplantjansten/Pagaende-planarbete/PagaendePlanarbete/Planarende/?JournalNumber=2015-18143&rid=108815&flg=0&subtyper=Planf%C3%B6rslag,&plantype=Planf%C3%B6rslag
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 Antal träffar med Samhällsavdelningen ändras 
från 4 till 2 gånger per år.

 Möte med MAS skiljs från möte med 
biståndsbedömare.

 Besök av verksamhetschefer diskuteras.

Samråd
Fruängsgården 5

Remisser
Färdplan för ett Stockholm för alla.
Gunnar Carlsson och Anders Nordmark försöker 
hinna skriva ett gemensamt remissvar från 
Pensionärsrådet och Funktionshinderrådet.

§ 5 Aktuell information från förvaltningen

Marja Kammouna informerade om:

Projekt ”Äldrevänlig stad”
Projektet ska besöka alla stadsdelar, vilket inte har gjorts än. När det är 
klart kommer återkoppling till förvaltningen, vilken ska förmedlas till 
rådet.

På Äldreförvaltningen har frågan om klimatanläggningar på 
äldreboenden i samband med planläggningsarbete tagits upp med 
anledning av den varma sommaren.

Äldreomsorgen arbetar mycket med utbildningar just nu.

MAS har jobbat med att hitta ett gemensamt arbetssätt för 
sjuksköterskor. 

Förvaltningen jobbar med sjukfrånvaron. Äldreomsorgen har 
sjukfrånvaro på 7,2 %. 

Silviasköterskor finns i den kommunala hemtjänsten. 

Det är full bemanning på Vård- och omsorgsboendena (VOB).

Upphandling matleveranser VOB och hemtjänst - arbetsgrupp finns 
och arbetar med frågan.

http://insynsbk.stockholm.se/Byggochplantjansten/Pagaende-planarbete/PagaendePlanarbete/Planarende/?JournalNumber=2016-01386
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§ 6 Ärenden till stadsdelsnämnden

2 Sannadalsparken i Gröndal
Svar på medborgarförslag

3 Informationstavlor runt Trekanten
Svar på medborgarförslag
Rådet tycker förslaget är bra och bör genomföras.

4 Tertialrapport 2 för 2018
1.7 Alla äldre har en trygg ålderdom och får en äldreomsorg av 
god kvalitet
Diskussion kring frågan ”Andel boende som tycker att måltiden är en 
trevlig stund på dagen”. Antalet är baserat på en brukarundersökning. 
Rådet anser att målen är lågt satta. 

5 Trygghetsskapande arbete i Nybohov
Svar på skrivelse från (L) och (M)

När är närmiljövandringarna? Sekreteraren ombeds skicka information 
till råden som tar med sig det till sina föreningar.

§ 7 Aktuella och kvarstående frågor

Förslag nr 3 till rutiner för förtroenderåd
Förslaget godkänns.
Marja kommer att ta upp frågan om förtroenderåd vid nästa möte med 
enhetscheferna.

Arbetsgrupp Boendeplanering för äldre
Äldreboendeplanering sker stadsgemensamt. Stadsdelen inventerar 
årsvis tillsammans med Älvsjö och Skärholmen. Utredare äldreomsorg 
arbetar med det för stadsdelen. Sekreterare undersöker om hon kan 
komma och prata om det?

§ 8 Övriga Frågor 

Rådet ombeds att ta med sina Ipads till nästa möte. 
Föreningarnas ombeds lämna sin sina program till sekreterare.

§ 9 Nästa sammanträde

2018-10-17

§ 10 Sammanträdet avslutas
Ordförande tackade alla för dagens möte och förklarade därmed 
sammanträdet avslutat.


	Protokoll fört vid pensionärsrådets sammanträde i Hägersten-Liljeholmen 2018-09-19
	§ 1 Sammanträdets öppnande och godkännande av dagordningen
	§ 2 Val av justerare
	§ 4 Anmälan av protokoll
	§ 5 Aktuell information från förvaltningen
	§ 6 Ärenden till stadsdelsnämnden
	§ 7 Aktuella och kvarstående frågor
	§ 8 Övriga Frågor
	§ 9 Nästa sammanträde
	§ 10 Sammanträdet avslutas


